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امام جمعه ملکان : باید عفاف وحجاب بنحو مطلوب درجامعه رعایت شود

امام جمعه ملکان برضرورت حفظ حجاب و عفاف تاکید کرد و گفت : حجاب مایه عزت و قدرتمندی زنان مسلمان است.

امام جمعه ملکان برضرورت حفظ حجاب و عفاف تاکید کرد و گفت : حجاب مایه عزت و قدرتمندی زنان مسلمان است.

حجت الاسلام حافظ زمانی در خطبه های نماز جمعه این هفته ملکان افزود: حجاب زن ، مایه مباهات او و سند شخصیت
انسانی وی است و زن همانند مرواریدی گرانبهاست که باید در صدف حجاب و پوشش، خود را به کامل ترین شکل حفظ کند.

وی اضافه کرد: فرهنگ عفاف و حجاب تاثیر بسزایی درتحکیم بنیان خانواده وایجاد امنیت و سلامت در جامعه دارد و به همین
جهت کوشش برای تعمیق فرهنگ عفاف و حجاب درجامعه موجب ارتقای فرهنگ عمومی و تحکیم مبانی اخلاق و بنیان

خانواده خواهد شد.

وی با برشمردن اهمیت عفاف و حجاب، نهادینه شدن آن را جوهراخلاق دانست و اظهارکرد: رعایت حجاب و حفظ پوشش
ظاهری از شناخت درونی و یقین باطنی افراد حاصل می شود.

امام جمعه ملکان درادامه با اشاره به حمله گروهک تروریستی داعش به مردم بی دفاع شهرهای عراق تاکید کرد که این حرکت
با هدف فراموشی قدس و درامان ماندن رژیم صهیونیستی، ساماندهی شده است.

وی از ریختن خون مسلمانان به عنوان گناهی بزرگ و حرام نام برد وگفت: جنایات بی رحمانه گروهک های تکفیری و تروریستی
همچون داعش درکشتارهای دسته جمعی مردم مسلمان سوریه و عراق کم سابقه است.

حجت الاسلام زمانی از گروه های تکفیری به ویژه داعش به عنوان سرسپردگان به بیگانگان نام برد و بیان داشت: این وظیفه
علما و بزرگان دینی است که با بر ملا ساختن نقشه های شوم آنان نسبت به رسوایی آنها اقدام کنند.

امام جمعه ملکان دربخش دیگری از خطبه های نماز افزود: اتفاقات اخیردرغزه به همان اندازه که برای ساکنان بی دفاع غزه
مصیبت بار است، برای مدعیان نظم نوین جهانی باعث شرمساری و تأسف است.

وی ادامه داد: اما دراین میان آنچه که بیش از هر موضوع دیگری دل مسلمانان واقعی را به درد می آورد، سکوت و بی توجهی
سران دولت های عربی در قبال چنین جنایات ددمنشانه ای است.

وی گفت: امروز غزه درعین مظلومیت، به اسطوره مقاومت امت اسلامی تبدیل شده است و بدون شک اینک بیش از هرزمان
دیگری لزوم اتحاد امت اسلامی و یاری رساندن به ملّت های مسلمان ، احساس می شود و آنچه که درغزه می گذرد دیگرفراتر از

یک جنگ و مصداق عینی نسل کشی است و حتی پیش پا افتاده ترین اصول کنوانسیون های جنگی در آن رعایت نمی شود.

حجت الاسلام زمانی پاسخ کوبنده حماس به ددمنشی رژیم جعلی اسرائیل را نشانه عزم جدی آنها برای مقابله با زیاده خواهی
صهیونیست ها دانست و خاطرنشان کرد: امروز این رژیم سفاک وددمنش بیش از هر زمان دیگر درمانده وشکست خورده است

و در باتلاقی فرو رفته که خود آنرا درست کرده است.
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